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a Dipu ació dest·nara més e 12 mi ·ons a la 
conservació a les seues carreteres en tres anys 
Contractes adjudicats per lots a empreses lleidatanes i prorrogables dos anys més, de manera que poden 
arribar a 17 milions 11 Suposen un augment d'un 4% respecte a les contractacions anteriors, del 2014 

R. RAMrREZ I x. RODRrGUEZ 
I LLEIDA I La Diputació destinara 
més de dotze milions d'euros a 
la conservació de les seues car
reteres en els propers tres anys. 
El pIe va ratificar ahir els nous 
contractes de manteniment, di
vidits en tres lots que abasten els 
més de vuit-cents quilometres 
de la xarxa viaria de l'ens pro
vincial. Són prorrogables fins a . 
dos anys, amb la qual cosa l'im
port final podria arribar als dis
set milions d'euros. La dotació 
d'aquestes noves adjudicacions 
supera en un 4% les contracta
cions anteriors, de l'any 2014. 

La unió temporal d'empreses 
(UTE) formada pels grups Sori
gué i Arnó es va adjudicar per 
6,5 milions ellot que inclou les 
carreteres del Segria, les Garri
gues, el Pla d'Urgell, l'Urgell, la 
Noguera i la Segarra. Una altra 
UTE formada per Roma Infraes
tructures i Serveis i MJ Gruas, 
es fara carrec per tres milions de 
la xarxa viariá de l'Alt Urgell, 
la Cerdanya i el SoIsones. Així 
mateix, una tercera UTE com
posta per Romero Polo i Cervós 
SA dura a terme el manteniment 
viari del Pallars Jussa, el Pallars 
Sobira, l'Alta Ribagor<;a i Aran 
per 2,5 milions. 

Durant la sessió també es va 
donar Hum verda a una moció 
de es per donar suport econo
mic i promocionar els campings. 
La portaveu, Maria Burrel, va 
destacar la importancia del sec
tor a Lleida, va expli<~ar que ge
neren "35.000 llocs de feina, 
aproximadament, entre directes 
i indirectes" i va recordar que 

PIe semi presencial 
• Només els portaveus de grups i 
part de la taula presidencial va as
sistir a la sala de pletfs i la resta hi 
va participar de forma telematica 
per mantenir la distancia social. 

LESCLAUS 

Litigi per I'art sacre 
I Talarn va insistir que la sen
tencia del Suprem "ha trencat 
el principi d'unitat muse[stica" i 
que "posa en risc la legitimitat de 
molts altres museus". 

Imatge de la taula presidencial durant el pie d'ahir. 

és una de les activitats economi
ques afectades per la crisi de la 
Covid. La moció també insta a 
homologar i desplegar més siste
mes d'alerta davant de possibles 
inundacions. En aquest sentit, 
el diputat d'ERC Josep Ramon 
Fondevilla va recordar que la 
Diputació té "reservada una 
partida de 200.000 euros" per 
a aquest objectiu i va dir que si 
el ptojecte no s'ha executat en-

cara "és perque creiem que s'ha 
de fer quan es tingui la garantia 
que sigui homologat". -

La diputada del Comú, Elena 
Ferre, va preguntar a l'equip de 
govern sobre l'estat de la con
vocatoria de la taula de trebaU 
sobre habitatge. Per la seua 
part, Burrel va demanar més 
informació sobre-el pacte que 
va anunciar el president, Joan 
Talarn, per ordenar parcs solars 

Contra la violenda masdista 
I La moció del grup d'ECP contra 
la violencia masclista es va vo
tar per punts. Es van aprovar per 
unanimitat els que demanaven 
mesures com assegurar habitatge 
social per a les víctimes, d'impul
sar ajuts i bonificacions fiscals i 
I'elaboració de cursos i protocols. 
Un punt relatiu al trafic de perso
nes va ser rebutjat. 

Fons Next Generation 
I Durant la sessió també es va 
aprovar per unanimitat la moció 
del PSC i UA per impulsar projec
tes per captar fons europeus Next 
Generation, destinats a la recu
peració economica després de la 
pandemia de la Covid. 

Suport als campings 
I Tots els grups van votar a favor 
de la moció de Cs per donar su
port economic als campings de la 
demarcació i desplegar més siste
mes d'alerta davant de possibles 
inundacions. 

i eolics. Així mateix, el diputat 
socialista Agustí Jiménez va de
manar que es valorés la creació 
d'una comissió de treball sobre 
"la problematica" derivada de 
la supressió del pas a nivell de 
Térmens després de rebre in
formació de la plataforma Prou 
Barreres i que tracti "també 
futurs problemes enaltres mu
nicipis en temes de mobilitat 
ferroviaria". 

Uumverdaa 
impulsar projedes 
que optin a Ion s 
europeus 
• El pIe també va aprovar 
la moció del PSC i UA per 
impulsar projectes que op
tin als fons europeus Next 
Generation i que proposa 
una taula per avan<;ar en 
aquestes iniciatives. El 
portaveu socialista, Fe
lix Larrosa, va recordar 

. que "és basica la partici-
pació del sector privat" i 
el diputat d'UA, Amador 
Marqués, va assenyalar 
que "és una oportunitat 
que no podem perdre". El 
diputatde Promoció Eco
nomica, Caries Gibert, va 
assegurar que "la Diputa
ció presentara un projecte 
Next Generation" i que 
estan "ultimant els detalls 
des del Patronat de Trans
forma ció Economica i les 
entitats que representen 
el teixit economic, polític 
i científic". 

Va afirmar que "abans 
de la Covid ja vam impul
sar un projecte que tenia 
com a objectiu la trans
formació economica com 
a resposta als reptes so
cioeconomics". El diputat 
de JxCat Ramon Consola 
va dir que diverses arees 
ja treballen en aquestes 
iniciatives. 


